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10. Beslut om fastställande av resultat- och balansräkning. 

Styrelsen föreslår att stämman fastställer resultat- och balansräkningen i enlighet med revisorns 

uttalande (se revisionsberättelsen i årsredovisningen som dels finns tillgänglig på föreningens 

hemsida, dels delas ut innan årsmötet). 

 

11. Beslut om resultatdisposition. 

Styrelsen föreslår att förlusten disponeras i enlighet med förvaltningsberättelsens förslag i 

årsredovisningen och revisorns uttalande i Revisionsberättelsen. 

 

13. Styrelsens förslag till arvoden till styrelseledamöter och revisorer 

Styrelsen föreslår att arvodet åt styrelsen ligger oförändrat kvar på 450 000 kr inkl. sociala 

avgifter för 2023. Styrelsen föreslår att revisorernas arvode sker enligt gängse normer och det 

avtal som finns. 

 

17.  

Förslag till nya stadgar 
Styrelsens förslag till beslut är att bifalla föreslagna ändringar då de baseras på nya regler 

som införts. 

Motioner 
A. Energideklaration och Radonmätning 

• Styrelsens förslag till beslut avseende motion A är att avslå motionen. 

• Motivering: Radonmätning gjordes 2015 och görs som en del av underhållsplan 

2025 igen, rekommenderat intervallgenerellt är 10 år.  

 

B. Installation av solceller 

• Styrelsens förslag till beslut avseende motion B är att avslå motionen. 

• Motivering: Styrelsen hade en förstudie kring solceller 2020 som visade på stora 

svårigheter att få lönsamhet i en sådan anläggning. Detta dels pga vår låga lutning 

på taken (<5 grader) dels att taket är belamrat med 55 frånluftsfläktar, 20 hisstorn 

och ett antal avluftningsrör för våra avlopp vilket orsakar stor skuggning.  

En sådan anläggning måste idag monteras på ställningar som blir svåra att fästa 

på ett tak belagt med papp. Alla paneler måste dessutom demonteras när taket skall 

bytas vart trettionde år, vilket förtar en stor del intäkterna. Vi bör också först 

installera gemensam el för alla hushåll, så kallad IMD (Individuell Mätning och 

Debitering) för att säkerställa att vi förbrukar all solel i det ögonblick den 

produceras, så att vi inte måste sälja elen till nätet med stor förlust - att lagra elen 

blir dyrt. Solpaneler kan bli aktuellt när tekniken förbättrats och vi är beredda att, 

med lönsamhet, ta emot en sådan installation. 



 
 

 

C. Frivilligt kapitaltillskott 

• Styrelsens förslag till beslut avseende motion C är att avslå motionen. 

• Motivering: Detta görs generellt för föreningar som är på obestånd eller där 

räntebetalningarna utgör en betydande del av utgifterna för föreningen. Detta är 

ej fallet för oss och lånebilden är på drygt 9,000 kr/kvm. Detta kan vara värt att 

titta vidare på när det blir aktuellt med stambyte och vi ser hur den kostnaden 

påverkar vår förening långsiktigt. Denna fråga har också varit uppe på stämman 

2015 då föreningen hade stor kostnad för tak- och fasadrenoveringen, den 

motionen finns under handlingarna för det året med mer information. 

 

 

D. Delning av föreningen 

• Styrelsens förslag till beslut avseende motion D är att avslå motionen. 

o Motivering: Styrelsen har svårt att se att detta skulle vara ekonomiskt 

försvarbart för respektive nya föreningar bland annat pga. kostnad kring 

delning av fastigheten, servitut gällande intäkter från garaget samt 

driften/ägandet av detsamma, ansvar för kostnader och skötsel av, samt 

parkering på, torget, utbyggnad av större tvättstugekapacitet för 17-huset. 

 

 

E. Spackling/målning trapphus 

• Styrelsens förslag till beslut avseende motion E är att avslå motionen. 

• Motivering: Att inte spackla alla väggar under trapphusrenoveringen 2013/2014 

var framför allt en kostnadsfråga, med de kostnader föreningen eventuellt står inför 

med stambyte inom några år ser vi inte att det skulle vara värt kostnaden att göra 

om trapphusen nu.  


